



From ORDER CHANNELS → to YOUR POS, **DELIVERECT** and **LAZYWAIT** SIMPLIFY RESTAURANT OPERATIONS in KSA.

 SAUDI ARABIA - 45+ LOCATIONS



CHALLENGE

Restaurants often struggle with errors and delays caused by manually entering orders from multiple delivery channels into their POS systems. This manual process can slow down operations and lead to customer dissatisfaction, highlighting the need for a streamlined solution to enhance efficiency and accuracy.






SOME OF OUR CUSTOMERS:



SOLUTION

Deliverect and LazyWait POS automate order management from multiple delivery channels to the POS system, **reducing errors, speeding up processing times by up to 30%, and eliminating the need for manual order entry.** This integration ensures **99.8% accurate orders**, integrates smoothly with local delivery apps, and enhances overall restaurant efficiency and customer satisfaction.

RESULTS

-  99.8% accurate orders
-  30% boost in operational efficiency (up to)
-  90% reduction of menu management efforts (up to)
-  Reduced labor costs by eliminating order entry personnel
-  Immediate & seamless order transmission with local delivery channels to POS to kitchen

99.8% ACCURATE ORDERS

UP TO **30%** BOOST IN OPS EFFICIENCY

UP TO **90%** REDUCTION OF MENU MGMT EFFORTS

“

"Deliverect is complimenting LazyWait POS, and because of our partnership, our customers are more focused on producing happiness through their food."

AMJAD ALBU
CO-FOUNDER & DIRECTOR OF BD,
LAZYWAIT

BOOK YOUR GUIDED DEMO

→ [Let's talk](#)



من قنوات الطلبات إلى نقاط البيع الخاصة بك، تقوم **Deliverect** و **LazyWait** بتبسيط عمليات المطاعم في المملكة العربية السعودية.

السعودية - أكثر من 45 موقعًا

التحدي:

تواجه المطاعم غالبًا مشاكل في الأخطاء والتأخيرات الناتجة عن إدخال الطلبات يدويًا من قنوات التوصيل المتعددة في أنظمة نقاط البيع الخاصة بهم. يمكن أن تؤدي هذه العملية اليدوية إلى بطء العمليات وعدم رضا العملاء، مما يبرز الحاجة إلى حل مبسط لتعزيز الكفاءة والدقة.

بعض عملائنا:



الحل:

Deliverect و **LazyWait POS** تقوم بأتمتة إدارة الطلبات من قنوات التوصيل المتعددة إلى نظام نقاط البيع، مما يقلل من الأخطاء ويسرع من أوقات المعالجة بنسبة تصل إلى 30% ويزيل الحاجة إلى إدخال الطلبات يدويًا. يضمن هذا التكامل دقة بنسبة 99.8% في الطلبات، ويتكامل بسلاسة مع تطبيقات التوصيل المحلية، ويعزز كفاءة المطاعم ورضا العملاء بشكل عام.

النتائج:

- دقة الطلبات بنسبة 99.8%
- زيادة بنسبة تصل إلى 30% في كفاءة العمليات
- تقليل جهود إدارة القوائم بنسبة تصل إلى 90%
- تقليل تكاليف العمالة عن طريق إلغاء الحاجة إلى موظفي إدخال الطلبات
- نقل الطلبات الفوري والسلس مع قنوات التوصيل المحلية إلى نقاط البيع والمطبخ

الطلبات
الدقيقة **99.8%**

يصل إلى
زيادة كفاءة
العمليات **30%**

يصل إلى
تقليل جهود إدارة
القوائم **90%**

“

Deliverect يكمل نظام نقاط البيع *LazyWait*، وبسبب شراكتنا، يركز عملاؤنا بشكل أكبر على إنتاج السعادة من خلال طعامهم.”

أمجد ألبو

المؤسس المشارك ومدير تطوير الأعمال،

LazyWait

BOOK YOUR GUIDED DEMO

[لنتحدث](#)

